
                                            PROCES VERBAL 

        

 

        Incheiat azi 27.11.2015 orele 11,oo,cu ocazia sedintei ordinare pe luna 

noiembrie, conform convocatorului inregistrat sub nr.4232/23.11.2015. 

        La sedinta sunt prezenţi 8 consilieri din totalul de 11.D-na Berbecaru 

Ecaterina,dl. Sandulescu Aurel si d-na Marica Iustina, fiind absenti motivati. 

        Domnul presedinte intreaba daca mai sunt obiectii sau adaugiri la procesul 

verbal sedinţei anterioare,nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi. 

   Dl. preşedinte prezintă ordinea de zi . 

1.Proiect de hotărâre cu privire la acceptarea ca membru nou in Asociatia de 

Dezvoltare Intercomunitara Oltul, a  Consiliului Local Crimpoia. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:consilier juridic Niţi Elena-Mădălina 

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobare Dispoziţie nr.185/09.11.2015 

referitoare la rectificarea bugetului local pe anul 2015. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:contabil Condoiu Cecilia-Ionela 

3.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:contabil Condoiu Cecilia-Ionela 

4.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru 

anul 2016. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:consilier asistent Vatafu Claudia Rodica 

 5.Discuţii,întrebări,interpelări. 

    Este aprobata, toti consilierii prezenti, fiind de acord. 

    Se prezinta materialele,dupa care se fac inscrieri la cuvant. 

    Se ia in discutie cererea d-lui Ciocan Longin. 

    Dl.Tudosia: Sunt de acord cu cererea d-lui Ciocan Longin. 

    Dl. Primar: Mai intai sa faca documentatia. 

    Dl.Tudosia: Sunt de acord cu toate proiectele, insa la proiectul de hotarare cu 

stabilirea taxelor si impozitelor pentru anul 2016, as avea o propunere: sa luam 

cea mai mica valoare din tablou. 

     Dl.Viceprimar: In Codul Fiscal modificarile apar la terenurile de sub 

constructie, unde valoarea de impunere a crescut. Suprafata totala se inmulteste 

cu coeficientul de corelatie si rezulta valoarea impozabila. 

      Dl. Primar: Referitor la plata impozitelor...a aparut o lege privind amnistia 

penalitatilor pe ultimii trei ani pentru persoanele care care isi achita impozitul.     

Cei care vor trebuie sa depuna o cerere, iar noi o sa analizam acele cereri si vom 

lua hotarare in consiliul local. 



     Dl. Popa: Cei care au datorii vechi, pe ultimii trei ani sunt sutiti de penalitati, 

cei care au datorii inainte de cei trei ani, raman valabile.Daca platesc se scad 

70% din dobanzile si penalitatile de pe ultimii trei ani. 

     D-na contabil: Iti achiti intai restanta, apoi se aplica sutirea penalitatilor.La 

unii, penalitatile sunt chiar cat restantele. 

     Dl. Presedinte: Biroul taxe si impozite sa trimita  somatii pentru cei care nu 

au platit si sa-i instiinteze cu privire la scutirea penalitatilor potrivit Ordonantei 

care a aparut.  

     Dl. Viceprimar: In cazul in care platesc, pot beneficia de sutirea penalitatilor 

pe ultimii trei ani, conform O.G. 44/2015 privind amnistia. 

     Dl. Popa: Sunt de acord cu toate proiectele, iar cu privire la stabilirea taxelor 

si impozitelor pentru anul viitor, am stabilit si in cadrul comisiei, ca impozitele 

sa ramana la limita minima stabilita, iar taxa pe foraj sa ramana la 12 lei. 

     Cu privire la problema amnistiei fiscale, care vine in ajutorul atat al 

Primariei, dar si in sprijinul oamenilor, care in mod voit sau din neputinta nu au 

putut plati.Oamenii trebuiesc informati despre aceasta amnistie fiscala! 

     Eu cunosc persoane care au si o suta de milioane restante si nu ma feresc sa 

acuz reprezentantii Primariei din ultimii douazeci si cinci de ani. 

      Cei care nu au facut succesiunea, nu mai platesc, dar la APIA, se inghesuie! 

      Persoanele beneficiaza de aceasta amnistie pe ultimii trei ani in conditiile in 

care si-au achitat datoriile pana la 31 decembrie 2015.Or sa fie putini! 

      Noi am lasat sa se faca dosarul mare, iar in acest dosar mai sunt si persoane 

decedate sau situatii in care nu mai ai ce lua, decat praful dupa toba. 

      Sunt persoane care prin anumite legi sunt scutite conform legii, cum ar fi: 

beneficiarii ajutorului social, persoanele cu handicap. 

       Noi i-am tolerat si ar trebui sa trecem la poprire! E comuna plina de pensii 

si de salarii!Vinovatii suntem noi care platim si nevinovatii sunt cei care nu 

platesc. 

       Cei cu mijloace de transport, iau ciubuc cu aceste masini.Alte primarii 

stabilesc impozite si taxe pe baza unui borderou pentru lucrari de agricultura. 

      Cu privire la pod, aseara era sa se intample un eveniment.Cetatenii trec pe 

punte si sunt in pericol.Noi am facut podul de jos, dupa ce a murit un om.As 

propune d-lui primar sa delege o persoana sa faca ordine pe punte, ca a crescut 

vegetatie. 

       Dl. Nicolescu: Ar trebui montat un bec, la punte! 

      Se supun la vot toate proiectele de hotarare de pe ordinea de zi, fiind 

aprobate cu 8 voturi ”pentru” din 8 consilieri prezenti la sedinta.  

      Se declara inchise lucrarile sedintei. 

 

                  Presedinte sedinta,                                                                 Consilier Juridic, 
                      NITI Constantin                                                                    NITI Elena Madalina 


